

3D2N KK Island Adventure

3天2晚沙巴亚庇海岛游

Tour Code: TTGLTU01-I5

Valid till 31st Mar'21

S/N 编号	HOTEL CHOICE 酒店选择	ADULT 成人		CHILD 小孩		EXTENSION PRPN 延住房晚
		SGL 单人房	TWN/TRP 双人/三人房	WITH BED 小孩有床	NO BED 小孩无床	
1	3★ Cititel Express 城市快捷	268	168	138	108	50
Room surcharge \$12/r/n: 18Jul-31Aug,26Sep-04Oct,19Dec'20-03Jan'21,11-21Feb'21						
2	3★ KK Shangri-La 市区香格里拉	288	178	148	108	55
Room surcharge \$15/r/n: 10-16Feb'21						
3	3★ Gaya Centre Hotel 加雅中心	298	188	148	108	60
Room surcharge \$15/r/n: 06Jun,31Jul,20Aug,31Aug,16Sep,03Oct,29Oct,14Nov, 25Nov,01Jan'21,12-13Feb'21						
4	3★ Dreamtel Hotel 梦想酒店	288	178	148	108	60
Room surcharge \$15/r/n: 15Jul-31Aug, 01-07Oct, 24Dec'20-01Jan'21, 11-15Feb'21						
5	3★ The Klagan City Hotel 市区克拉甘	328	198	158	118	70
Room surcharge \$25/r/n: 15Jul-31Aug,24Dec'20-01Jan'21,10-17Feb'21						
6	3.5★ Sky Hotel 天空酒店	358	218	178	128	80
Room surcharge \$22/r/n: 23Dec'20-02Jan'21,10-15Jan'21						
7	4★ Promenade Hotel 凯城酒店	368	218	178	138	80
Room surcharge \$19/r/n: 1-14Jul'20, \$32/r/n: 15Jul-31Aug,29Sep-07Oct,09-17Feb'21						
8	4★ Grandis Hotel 格蓝迪酒店	428	248	198	148	90
Room surcharge \$50/r/n: 15Jul-31Aug,30Sep-07Oct,22Dec'20-01Jan'21,11-18Feb'21						

ITINERARY 行程:

Day 01 Arrival Kota Kinabalu 抵达亚庇

(No Meals/ 无餐)

Arrival at Kota Kinabalu, the state capital of Sabah, also known as "The Land Below the Wind". Upon arrival, warmest welcome by our representative and proceed to visit **Kota Kinabalu City Tour (Sabah State Mosque, Atkinson Clock Tower & Signal Hill)**. Then, transfer to check-in to you chooses hotel. Free & easy at own leisure and rest for the night.

抵达风下之乡沙巴州首府——亚庇。由导游接机后前往游览**亚庇市区游 (沙巴州立清真寺、艾京生钟楼、升旗山)**。行程结束后入住酒店，自由活动。

Day 02 Tunku Abdul Marine Park 东姑阿都拉曼海岛

(Breakfast, BBQ Lunch/ 早, BBQ 午餐)

After breakfast, proceed to jetty for around 20 minutes boat ride to one of the islands within the **Tunku Abdul Rahman's Marine Park: Manukan Island**. You are free at leisure - **enjoy swimming, snorkelling & Water Sports (own expenses)** in the crystal-clear waters and observe corals and many coloured fish, or just laze around the beach and soak up the tropical sun. By 1230hrs, a **BBQ lunch** will be serving on beach side. After lunch, guests are free at own leisure. By 1500hrs, boat transfer to mainland, upon arrival transfer back to your hotel.

早餐后于酒店大厅集合，前往市区码头。抵达码头后，乘快艇前往颇负盛名的海上乐园**【东姑阿都拉曼海岛公园——马奴干岛】**。抵达海岛后，您可以穿上救生衣再戴上浮潜用具在清澈透明的海水中浮潜与那些缤纷灿烂的鱼群来个近距离接触。您还可以**【自费享受精彩刺激的水上活动如】**，海底漫步、体验潜水、水上降落伞、水上摩托车、香蕉船、水上飞鱼、海底摩托车（又称海底小绵羊）的乐趣。尔后于岛上享用美味的**烧烤自助午餐**。餐後您还可以再次投向大海的拥抱，再次体验游泳与浮潜的乐趣。于指定时间带着依依不舍的心情乘快艇离开海岛，返回酒店自由活动。

Day 03 Depart from Kota Kinabalu 离开亚庇

(Breakfast / 早餐)

After breakfast, free at own leisure. Meet at stated time and transfer to airport for your flight back Home Sweet Home.

早餐后，自由活动。于指定时间送往机场返回甜蜜家园。

Package Inclusive:

- ✓ 2 night's hotel accommodation at Kota Kinabalu
- ✓ 2 breakfast in the hotel and 1 BBQ lunch as per itinerary
- ✓ 2 days shared transport for airport, hotel and sightseeing
- ✓ 1-way shared departure transfer from hotel to airport
- ✓ 1 local tour guide service throughout the trip

Package Exclusive:

- ✗ International air ticket to & from Kota Kinabalu
- ✗ Personal insurance and visa fee if necessary
- ✗ Compulsory tipping of S\$ 10/ person for tour guide & driver (to collect upon booking made)
- ✗ Compulsory tourism tax of MYR10/room/night for Non-Malaysian (pay upon check-in)

Terms & Conditions:

- Transtar Travel reserve the rights to alter routes, timetables and itineraries reserved should conditions beyond our control render it necessary
- This package is based on join-in basis of shared guide and transport vehicle.
- Private Guide or Tour is available upon request at a reasonable fee. Please inform us when making the bookings.
- No refund after reservation/confirmation made. Cancellation charges apply accordingly
- Price & Schedule subjects to change without prior notice